
INTERPELLATIE : SLECHT ONDERHOUDEN FIETSPAD AAN ANTI-
TANKKANAAL 

We zouden graag de staat van het fietspad langs het anE-tankkanaal aankaarten. Het is opvallend dat de staat 
van het wegdek hier veel slechter is dan op het grondgebied van onze buurgemeenten. Bovendien merken we 
dat het maaien langs dit pad ook niet (of slecht) gebeurd. Door de overhangende varens en planten hebben 
fietsers momenteel een moeilijke doorgang. 

Is het mogelijk om hier in de nabije toekomst werk van te maken zodat dit verbeterd zou worden. 

Opgemaakt door, 

Lode Hofmans 
OnaSankelijk raadslid 

BIJLAGEN: 
Nihil 

LODE HOFMANS
VENUSSTRAAT 27
2520 OELEGEM

l.hofmans@portima.be
+32 496 29 06 06

VERZOEK AAN DE VOORZITTER VAN DE GEMEENTERAAD

DATUM 14/09/2022

Pagina  van 1 1

mailto:l.hofmans@portima.be

